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ZAPISNIK

12. izredne seje Sveta cetrtne skupnosti BeZigrad MoL, kije bila v detrtek, 20. g.201g, s pridetkom
ob 18. uri v Parku literatov ob Zelezni cesti, Ljubljana.

Sejo je na podlagi 58. dlena Statuta Mestne obdine Ljubljana sklicala predsednica Sveta eetrtne
skupnosti BeZigrad MOL, mag. Tadeja Vengar.

Od l7{ih dlanov sveta ie bilo navzodih 12 dlanov sveta.
NAVZOdI ifANt SV-pfA, Gabriela Chakarova, JoZica Dolinar, Karolina Korendan, Milan

Novak, Omer Osmid, Viljem Sindidid, Marko Si5ka, Meta Skufca,
Tadeja Vengar, Rok Zupanc, AvguStina Zupandid in Jelka Zugelj.

ODSOTNI dLANI SVETA: Peter Butoln, Rok Hodej, Marijan Tutta, Vesna Ugrinovski in
Klemen Zibert.

OSTALI NAVZO.I: Zvone Gaber5ek SluZba za lokalno samoupravo MU MOL
Zorana Pust - SluZba za lokalno samouoravo MU MOL

Lista prisotnih je sestavni del originala tega zapisnika.
12. izredna seja sveta cS BeZigrad MoL je potekala v okviru prireditve Dan ietrtne skupnosrr
BeZigrad.
Seja se ni zvodno snemala.

Doloden je bi naslednjidnevni red:
1 . Obravnavan predloga za sodelovanje pri izvedbi koiarkarskega turnirja - Filipov memorial v

Savskem naselju in izvedba jesenskih plesnih tedajev za obdane
2. Obravnava prejetih pobud obdanov
3. Obravnava pobud dlanov sveta in obravnava problematik z obdani

AD I.
Obravnavan predloga za sodelovanje pri izvedbi ko5arkarskega turnirja Filipov memorial v

Savskem naselju in izvedba j esenskih plesnih tedajev za obdane

Gradivo za to todko dnevnega reda so dlanice in dlani sveta prejeli s sklicem seje. Predsedujoda in g.
Zupanc sta dlanice in dlane Sveta CS BeZigrad seznanila s prejetim predlogom/proinjo za pomod prr
izvedbi turnirja v koSarki >Filipov memorial<, ki ga Ze tradicionalno organizirajo v Savskem naselju.
Predlagala sta, da CS BeZigrad za namen izvedbe turnirja nameni do 250 EUR za ozvodenje.
Predsedujodaje dala na glasovanje

PREDLOG SKLEPA II IZ-IZP.:
Svet cs Bezigrad namenja za izvedbo turnirja v koSarki >Filipov memorial< v Savskem naseliu do
250 EUR za ozvodenje.
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Navzodih je bilo 12 dlanov sveta.
Opredeljenih je bilo l2 dlanov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo l2 dlanov sveta.
Sklep je bil sprejet.

Glede na dobro udeleZbo na presnih tedajih za obdane in ponovno zanimanje zanje, sta predsedujoda
in ga. Korendan, predlagali, da se z izvedbo plesnih tedajev nadaljuje tuai vjesenst<em obaoulu.
Predsedujoda je v zvezi s predlogom odprla razpravo. Razpiavljal ni nihde, zato je predsedujoda dala
na glasovanje

PREDLOG SKLEP A 2I I2-IZP.:
svet is Bezigrad namenja za izvedbo jesenskih presnili tedajev za obdane do 450 EUR.

Nar zoiih je bilo l2 dlanov sveta.
Opredeljenihje bilo l2 dlanov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo l2 dlanov sveta.
Sklep je bil sprejet.

AD2.
Obravnava prejetih pobud obdanov

!1{lvo 4 to todko dnevnega reda so dlanice in dlani sveta prejeri s sklicem seje in po el. posti
20.9.201 8, in sicer:

- Problematiko poteka ulice Blasov breg
- Pobudo za postavitev pitnika na Sportnih igriidih v B33

Razpravfjali so g. Osmid, g. Zupanc, ga. Vengar.
Po razpravije predsedujoda dala na glasovanje predlog sklepa

PREDLOG SKLEPA 3 I 12-IZP':
Svet iS BeZigrad bo prejeto pobudo

- glede poteka ulice Blasov breg predal v pristojno resevanje oddelku za ravnanje z
nepremidninami in Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL

- glede pitnika na Sportnih igriidih v BS3 predal v reievanje odderku za sport MU MoL.

Navzodih je bilo I2 ilanov sveta
Opredeljenih je bilo 12 dlanov sveta.
Za predlagant sklepje glasovalo 12 dlanov sveta.
Sklep je bil sprejet.

AD 3.
Obravnava pobud dlanov sveta in obravnava problematik z obdani

Ga. Skufca je predlagala, da bi se ob vilharjevi cesti uredil 5e en pasji park, tako da bi bilo mogode
loditi za male in velike pse. Sedej menda prihaja do konfliktov in zato je tudi veliko lastnikov fsov
zahaja v park in na otroiko_ igri5de. Predsedujodaje povedala, daje iS v zvezi s pobudo za pasji park
v Tomadevem (pri meji s iS Posavje) prejeli odgovor, da bo MoL najprej uredii tov.rtn" pouisin" u
detrtnih skupnostih, kjer pasjih parkov se nimajo. Glede problematike spuidenih psov v parku in na
otroskem igri5du pa so seznanjeni tako na policijski postaji Ljubljana BeZigrad, tot tual v Mestnem
redarstvu.

Ga.Zugelj je povzela potek >olep5evalne akcije< v iS Bezigrad, ki je potekala v okviru akcije
odistimo Slovenijo 2018 - .3e zadnjid. Akcije se je v Zupandidevi jami udeleZilo okoli 20
prostovoljcev, ki so uredili cvetlidna korita in pobirali smeti na obmodju Zupandideve jame.



Okoli5ki stanovalci, ki so se udeleZili akcije so izpostavili problematiko pomanjkanja koSev za smeti
na >>Rededi plo5dadi<<, kar posledidno vodi do nepotrebnega onesnaZevanja (vedina kontejnerjev je za
smeti je namred v zaprtih prostorih). Ga. Zryelj je zato predlagala, da se na MOL ponor.no naslovi
pobuda za postavitev koba ali dveh na plo5dadi ob Stihovi ulici.
elanice in dlani sveta so pobudo podprli.

Sejaje bila zakljudena ob 18.45.

Zapisala:
Zorana Pust

Sraga--
adeja Vengar
sednica Sveta
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